
   

 

Fråga till Ulricehamns kommunfullmäktige 

 

Kulturhus 

Ett nytt kulturhus i Ulricehamn kan utan tvekan sägas vara ett stort och viktigt beslut. Ett beslut som 
rör Ulricehamns kommuninnevånare. I vårt tycke hade det varit lämpligt att på ett eller annat sätt ta 
reda på vad kommuninnevånarna tycker om placering av detta. 

 

 

 

 

 

 

Med anledning av detta vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Viktor Öberg: 

Varför har aldrig tanken på att fråga kommuninnevånarna dykt upp, antingen med en folkomröstning 
eller kanske en fråga att besvara på kommunens hemsida? 

-  

 

 

För Sverigedemokraterna  Ulricehamn 

 

Jan-Henric Henningson 

2023.10.05 
 

 



 

Enkel fråga �ll kommunstyrelsens ordförande 2023-10-24 

 

I Borås- och Ulricehamns �dning kunde vi läsa om at Göteborgs stad gåt ut och bet samtliga 
omkringliggande kommuner om hjälp med avlastning för motagande av kvo�lyk�ngar och at Bl.a. 
Ulricehamn svarat och med anledning av deta valt at avlasta Göteborg genom at ta emot yterligare 
19 individer utöver de 6 som anvisats av Länsstyrelsen. 

Enligt den första fördelningen skulle Göteborg ta emot 94 kvo�lyk�ngar och Ulricehamn 6. Givet 
befolkningsstorlek blir då fördelningstalen ca. 0,00015 för Göteborg och 0,00024 för Ulricehamn, per 
capita.  

E�er förändringen blir siffrorna däremot dras�skt annorlunda. Göteborg tar då emot 64 individer och 
får då fördelningstal 0,00010 per Capita medan Ulricehamn tar emot 25 individer och får då 
fördelningstal 0,001 per capita.  

Utöver at Ulricehamn befolkningsmässigt är 24ggr mindre än Göteborg men ändå, med denna 
förändring, tar emot 10ggr så många kvo�lyk�ngar så innebär förändringen en procentuell förändring 
för Ulricehamns del med drygt 400%.  

Borås kommun ansåg at deras ökning av motagande från 11 individer �ll 22 individer, dvs. 200% var 
så pass stort at beslutet fatades poli�skt. 

Min fråga �ll kommunstyrelsens ordförande blir därför: 

Kan denna förändring verkligen anses vara så pass liten at den inte behöver tas upp för poli�sk 
behandling?  

 

Ma�as Bengtsson 

Sverigedemokraterna  



 

 

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg 

 

 

2020-03-26, alltså för drygt tre och ett halvt år sedan fattade 
kommunfullmäktige i Ulricehamn ett beslut om att ge kommunstyrelsen i 
uppdrag att ta fram en plan för att så fort som rimligen är möjligt avyttra 
samtliga byggnader på fastigheten Ulricehamn Brunnsnäs 2:1 m.fl. 

 

Har en sådan plan tagits fram? 

Om inte, har de nuvarande styrande partierna någon avsikt att följa beslutet? 

 

 

Klas Redin(S) 
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